

Amazing 中国
CHINA 中国

DIRECT FLIGHT TO
ORDOS
直飞鄂尔多斯

9D7N

内蒙古 - 鄂尔多斯 / 老牛湾大峡谷 /
响沙湾 / 辉腾锡勒草原 / 乌兰哈达火山

INNER MONGOLIA - ORDOS / LAONIUWAN GRAND CANYON /
XIANGSHA BAY / HUITENGXILE GRASSLAND / WULANHADA VOLCANO

Tour Code: CVE-2



China
中国

特别赠送 SPECIAL GIFT

- 蓝色贵宾哈达1条 • 蒙古族特色小礼物
- 防沙袜 • 专属GD贵宾伴手礼
- ONE PIECE OF BLUE VIP HADA • MONGOLIA CHARACTERISTIC SMALL GIFT • ANTI-SAND SOCKS AND EXCLUSIVE • GD VIP SOUVENIR GIFT



全程无购物站

NO SHOPPING STOP



乌兰哈达火山
Wulanhada Volcano



老牛湾大峡谷
Laoniuan Yellow River
Grand Canyon



昭君博物馆
Zhaojun Museum

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



响沙湾
Whistling Dune Bay



康巴什
Kangbashi



蒙古服拍摄
Mongolian Costume Photoshoot



体验骑骆驼
Experience Camel Riding



精简行程

第一天 启程 ✈️ 鄂尔多斯 (机上用餐)

- 入住酒店

第二天 鄂尔多斯 (180公里) 老牛湾大峡谷 (150公里) 呼和浩特 (早/午/晚)

- 老牛湾大峡谷 (含景区 + 黄河游船)
- 神牛广场
- 太极湾

第三天 呼和浩特 (早/午/晚)

- 昭君博物院
- 将军衙署
- 万象城
- 宽巷子美食街

第四天 呼和浩特 (200公里) 乌兰哈达火山 (早/午/晚)

- 乌兰哈达火山 (含宇航服体验 + 送航拍)
- 辉腾锡勒草原
- 篝火晚会狂欢会

第五天 辉腾锡勒草原 (100公里) 呼和浩特 (200公里) 达拉特旗 (早/午/晚)

- 观赏草原日出
- 体验DIY奶茶
- 蒙古服装体验
- 射箭体验
- 越野车穿越草原 (4人一辆越野车)
- 送航拍视频

自费: 烤全羊宴 + 马术表演 人民币450元/人

第六天 达拉特旗 (60公里) 鄂尔多斯 (早/午/晚)

- 响沙湾 (含索道 & 沙漠套票)
- 体验骑骆驼
- 悦沙岛 (含沙漠观光小火车, 沙雕, 骆驼, 沙漠水世界)

第七天 鄂尔多斯 (60公里) 伊金霍洛旗 (早/午/晚)

- 成吉思汗陵
- 蒙古源流 (含电瓶车)
- 康巴什

第八天 鄂尔多斯 ✈️ 吉隆坡 (早/午/晚)

- 上午自由活动
- 赛车城
- 活佛府
- 步行街
- 送机

第九天 抵达 (机上用餐)

观光景点:

鄂尔多斯

- 响沙湾 - 国家5A级旅游景区,是集观光与休闲度假为一体的综合型的沙漠休闲景区。“我是一粒沙” - 这是每位响沙湾人迎接每一位远道客人的第一句心声。
- 蒙古源流 - 是解码蒙古民族历史文明的核心文化体验目的地,更是内蒙古传承草原文脉、再现帝国风华的标志性景区。景区总规划面积达10平方公里,核心区以“草原故都、游牧之源”为主题,由腾格里广场、成吉思汗纪念馆、蒙古帝国宫廷区及百余组复原古建筑群落构成,整体布局宛如一幅铺展在漠南大地的千年历史长卷,镌刻着蒙古民族从草原崛起至文明绽放的壮阔历程。
- 成吉思汗陵 - 是蒙古帝国第一代大汗成吉思汗的衣冠冢,位于内蒙古自治区鄂尔多斯市伊金霍洛旗草原上。由于蒙古族盛行“密葬”,所以真正的成吉思汗陵究竟在何处始终是个谜。
- 赛车城 - 依托国际赛车场的资源优势,以“文化-旅游-运动-健康”为主线,打造集景点参观、赛事运动、拓展体验等为一体的综合性特色度假景区。
- 活佛府 - 这里是第十二世乌兰活佛格洛佛的修行、生活及弘法之地,2015年这位活佛正式入驻该府邸。
- 康巴什 - 这里是鄂尔多斯最具现代气息的城市地标,广场宽阔壮丽,周边建筑充满艺术设计感;步行街上美食、文创与特色小店林立,可自由漫步感受城市的活力氛围。随后送往结束愉快旅程。

呼和浩特

- 老牛湾大峡谷 - 它是黄河与长城唯一“握手”的地方,素有“天下黄河第一湾”“中国最美的十大峡谷之一”“北方小三峡”等美誉。
- 昭君博物院 - 史籍记载和民间传说中汉朝明妃王昭君的墓地。始建于公元前的西汉时期,距今已有2000余年的悠久历史,因被覆芳草,碧绿如茵,故有“青冢”之称。历史上被文人誉为“青冢拥黛”,成为呼和浩特的八景之一。
- 将军衙署 - 始建于清乾隆二年(1737年),乾隆四年(1739年)与绥远城同期竣工。清末民初,这里先后成为将军府、都统府和绥远省政府驻地。将军衙署坐北朝南,占地面积约26000余平方米,建筑群按照“前朝后寝”的功能分布。
- 万象城 - 携手国际顶尖建筑设计公司,融入内蒙标志性建筑元素,如大尺度悬挑、双曲面水滴天幕及马头琴穹顶等。以“空间叙事”为设计理念,创新构建T+C复合动线系统,并打造了“青城万象客厅”主中庭和“城市游牧广场”东广场等特色空间。
- 回民美食街宽巷子 - 这里集中了众多内蒙古和回族特色美食,有烧麦、羊杂碎、焙子、手抓羊肉、奶茶等经典小吃,“杨老大焙子月饼干货铺”“沙大熏鸡”等老字号店铺,部分店铺的制作技艺还被纳入市级非遗名录。

乌兰察布

- 乌兰哈达火山 - 乌兰哈达火山群位于蒙古高原南缘,是现今发现的全新世有喷发的火山地区。火山群总体呈北东和北西向串珠状展布,坐落30余座大小不一的火山,30余座火山环绕着400平方公里的火山地带,有天鹅湖和白音淖尔湖,湖的四周是天然草原。
- 辉腾锡勒草原 - 草原总面积600平方公里,平均海拔2100米,植被覆盖率达90%以上,是世界三大高山草甸鲜花草原之一,也是中国草原避暑之都核心体验区。



酒店住宿 (7晚)

- ✓ 鄂尔多斯云颐自在酒店或同级 x1晚
- ✓ 呼和浩特锦颐优选酒店或同级 x2晚
- ✓ 豪华蒙古包或同级 x1晚
- ✓ 达拉特旗兴达阳光酒店或同级 x1晚
- ✓ 鄂尔多斯博源豪生酒店或同级 x2晚



✓ 7早餐/6午餐/6晚餐

风味餐:

- ★ 烤鸭特色
- ★ 手把肉风味
- ★ 莜面特色
- ★ 自助小火锅风味
- ★ 自助中西海鲜餐

自费项目: 烤全羊宴 + 马术表演 人民币450/人

免责声明: 由于新冠肺炎疫情限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。



成吉思汗陵
Mausoleum of Genghis Khan



辉腾锡勒草原
Huitengxile Grassland



篝火晚会
Bonfire Party

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

SCHEDULE

D1 KUALA LUMPUR ✈️ ORDOS (MOB)

- ✓ Check In Hotel

D2 ORDOS 🚗 (180km) LAONIUAN GRANDCANYON 🚗 (150km) HOHHOT (B/L/D)

- ✓ Laoniuan Yellow River Grand Canyon Tourism Area (Included Shuttle Ride + Yellow River Boat Ride)
- ✓ Shenniu Square
- ✓ Taiji Bay

D3 HOHHOT (B/L/-)

- ✓ Zhaojun Musuem
- ✓ General's Office Museum
- ✓ Wanxiang Mall
- ✓ Kuanxiangzi Food Street

D4 HOHHOT 🚗 (200km) WULANHADA VOLCANO (B/L/D)

- ✓ Wulanhada Volcano (Included Spacesuit Experience + Drone Shooting)
- ✓ Huitengxile Grassland
- ✓ Enjoy Bon Fire Party

D5 HUITENGXILE GRASSLAND 🚗 (100km) HOHHOT 🚗 (200km) DALAD BANNER (B/L/D)

- ✓ Grassland sunrise
- ✓ Experience DIY Milk Tea
- ✓ Mongolian Traditional Costume Experience
- ✓ Archery Experience
- ✓ ATV Grassland Experience (4 Person Per Vehicle)
- Free Drone Video

Optional Tour: Roast Whole-Lamb Feast + Equestrian Show 450 RMB /Per Person

D6 DALAD BANNER 🚗 (60km) ORDOS (B/-/D)

- ✓ Whistling Dune Bay (Included Cable Car + Yue Sha Island Package ticket)
- ✓ Experience Camel Riding
- ✓ Yue Sha Island (Desert Sightseeing Train, Sand Sculptures, Camels, and Desert Waterpark)

D7 ORDOS 🚗 (60km) EJIN HORO BANNER (B/L/D)

- ✓ Mausoleum of Genghis Khan
- ✓ Origins of Mongolia (Included Shuttle Ride)
- ✓ Kangbashi

D8 ORDOS ✈️ KUALA LUMPUR (B/L/D)

- ✓ Morning Leisure Time
- ✓ Ordos International Circuit
- ✓ Living Buddha Mansion
- ✓ Shopping Street
- ✓ Send to Airport

D9 ARRIVAL (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

ORDOS

- ◆ **Whistling Dune Bay** - A national 5A-level tourist attraction, Whistling Dune Bay is a comprehensive desert leisure destination combining sightseeing and vacation experiences. "I am a grain of sand" this is the heartfelt greeting from Whistling Dune Bay to all guest who travels from afar.
- ◆ **Origins of Mongolia** - is the core cultural destination for decoding the history and civilization of the Mongolian people, and a landmark attraction that preserves the heritage of the Inner Mongolian grasslands while recreating the grandeur of the empire. The scenic area covers a total planned area of 10 km², the core zone centers around the theme of "Ancient Grassland Capital, the Origin of Nomadic Culture." and consists of Tengger Square, Mausoleum of Genghis Khan, the Mongol Empire Palace District, and over a hundred restored ancient architectural complexes. The overall layout unfolds like a millennia-long historical scroll across the southern desert, engraving the magnificent journey of the Mongolian nation from its rise on the grasslands to the flourishing of its civilization.
- ◆ **Mausoleum of Genghis Khan** - This is the ceremonial tomb of Genghis Khan, the founding emperor of the Mongol Empire, located on the grasslands of Ejina Banner. Due to the Mongolian tradition of "secret burial," the exact location of Genghis Khan's true resting place remains a mystery.
- ◆ **Ordos International Circuit** - Leveraging the resources of the international racetrack, this comprehensive resort destination integrates sightseeing, racing events, and experiential activities under the theme of "Culture-Tourism-Sports-Health."
- ◆ **Living Buddha Mansion** - This is the place where the 12th Ulan Losang Gyatso Rinpoche Lama practices, lives, and teaches Buddhism. In 2015, the lama officially took residence in this mansion.
- ◆ **Kangbashi** - The most modern landmark city in Ordos, features a vast and magnificent square surrounded by architecturally artistic buildings. Its pedestrian street filled with food, cultural creations, and specialty shops. Afterwards, guests are transferred to the airport, concluding a pleasant journey.

HOHHOT

- ◆ **Laoniuan Yellow River Grand Canyon** - This is the only place where the Yellow River "shakes hands" with the Great Wall. It is renowned as "the First Bend of the Yellow River," "one of China's top ten most beautiful canyons," and "the Little Three Gorges of the North."
- ◆ **Zhaojun Museum** - The historical site and legendary tomb of Wang Zhaojun, a Han dynasty imperial consort. Built during the Western Han period over 2,000 years ago, it is covered with lush green grass, it is known as "Green Tomb." Historically praised by scholars as "the Green Tomb embraces beauty," it became one of Hohhot's Eight Scenic Spots.
- ◆ **General's Office Museum** - Originally constructed in the 2nd year of Qianlong's reign (1737) and completed alongside Suiyuan City in 1739, this complex served successively as a General's Mansion, Commander's Office, and the provincial government office during the late Qing and early Republican periods. Facing south, the General's Office covers an area of over 26,000 square meters, The buildings are organized with a "front court and rear residence" layout based on their functions.
- ◆ **The Mixc** - Designed in collaboration with top international architectural firms, the plaza incorporates iconic elements of Inner Mongolian architecture, such as large-scale cantilevers, double-curved water-drop canopies, and Morin Khuur-inspired dome. Designed with the concept of "spatial storytelling" it innovatively integrates the T+C composite circulation system and features signature spaces like the "Qingcheng Wanda Living Room" main atrium and "City Nomad Square" on the east plaza.
- ◆ **Hui Muslim Food Street Kuan Alley** - This street gathers a wide variety of Inner Mongolian and Hui specialties, including shaomai, lamb offal stew, baked flatbreads, hand-grabbed lamb, and milk tea. Famous old shops such as "Yang Laoda Baked Mooncakes Shop" and "Sha Da Smoked Chicken", with some traditional cooking techniques recognized as municipal-level intangible cultural heritage

ULANQAB

- ◆ **Wulanhada Volcano** - The Wulanhada volcanic group, located on the southern edge of the Mongolian Plateau, is a region with Holocene-era volcanic activity. The volcanoes are arranged in a northeast-to-northwest bead-like pattern, comprising more than 30 volcanoes of various sizes. These volcanoes surround a volcanic area of approximately 400 square kilometers, which includes Swan Lake and Baiyin Nao'er Lake, both encircled by natural grasslands. Huitengxile Grassland - Covering a total area of 600 square kilometers at an
- ◆ **Huitengxile Grassland** - It is the largest grassland leisure and resort destination in the central and western regions of Inner Mongolia. The scenic area Covering a total area of 600 square kilometers at an average altitude of 2,100 meters, Huitengxile boasts a vegetation coverage of over 90%. It is one of the world's three major alpine meadows with flowering grasslands and serves as a core experience area in China's premier grassland summer retreat destination.



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- | | |
|--|-----------|
| ✓ Ordos YunYi Zizai Hotel or similar | x1 Night |
| ✓ Hohhot Jin Yi Premium Hotel or similar | x2 Nights |
| ✓ Mongolian Yurt tor similar | x1 Night |
| ✓ Dalad Banner Huanghe Sunshine Hotel or similar | x1 Night |
| ✓ Ordos Howard Johnson Parkview Plaza Erdos or similar | x2 Nights |



✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 6 Dinner

Special Cuisine:

- | | | |
|----------------------|---------------------|---------------------|
| ★ Special Roast Duck | ★ Hand-Grilled Meat | ★ Oat Flour Noodles |
| ★ Buffet Hot Pot | ★ BBQ Buffet | |

Optional Tour: Roast Whole-Lamb Feast + Equestrian Show 450 RMB / Per Person

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.